



REFERAT FRA STYREMØTE i Vestfold og Buskerud dachshundklubb 16.03.2023	
Til stede:	Forfall:
Leder: Bente Fimland Therkelsen (BTF)	
Nestleder: Eddie Moljord (EM)	
Styremedlem/kasserer: Bård Kjos (BK)	
Styremedlem: Anneli Holm	
Styremedlem: Lars.D.Christensen(LDC)	
Varamedlem: Anneli Holm (AH)	
Varamedlem: Magnus Junge Andersen (MJA)	

Saksliste

Sak 23/24: Godkjenning av innkalling, saksliste og saksdokumenter

Sak 23/25: Orientering mailer

Sak 23/26: Oppsummering møte mellom komiteer og leder

Sak 23/27: Hengeren

Sak 23/28: Ordinær blodsporprøve 13.05.23

Sak 23/29: Uttak rasemesterskapet

Sak 23/30: Orienteringssaker

Sak 23/31: Eventuelt

Sak nr.	Sak	Ansvarlig	Frist
23/24	Godkjenning av innkalling, saksliste og saksdokumenter Godkjent, uten noen kommentar.		
23/25	Orientering mailer Informert om mailer inn og ut av klubbens mail. Styret ønsker å ha dette på sakslista fremover	Leder / Bente	
23/26	Oppsummering møte mellom komiteene og leder Alle må jobbe for å få sponsorgaver, opprettet en arrangemangskomitee elleville, Anneli, Lars, Eddie og Bente Ellers alt i rute	EM/BFT	
23/27	Hengeren Avtalt rydding den 14.03 ble flyttet til 21.03 pga værforhold. Enighet om felles rydding og at alle komiteene skulle rydde samtidig. Viktig at avtaler holdes og at ikke noen komiteer tar egne avgjørelser.		

23/28	Ordinær Blodsporprøve 13.05.23 Eddie har informert om status terreng, dommere og gjennomføring av prøven. Alt i rute		
23/29	Uttak Rasemesterskapet Endre system for uttak av representant til rasemesterskapet eller beholde dagens ordning? Enstemmig vedtak om at klubbmester EK sendes til rasemesterskapet. Klubben står for påmelding rasemesterskap, klubbmester får invitasjon til å forsvare tittel på neste Ordinære blodsporprøve.		
23/30	Orienteringssaker Informasjon fra drevkomiteen: Eddie Moljord Drev og Spor vil jobbe tett sammen om gjennomføringen av Ordinær Blodspor 13.05.23 Informasjon fra sporkomiteen Leder: Lars D.Christensen(Leder) Ingen spesielle saker å meddele Informasjon fra utstillingskomiteen Anneli Holm Mail ifra Vigdis om at rosetter er bestilt,		
23/31	Eventuelt Drev ønsker å ha som sak hvordan styret ser på at medlemmer i styret/komiteer arrangerer egne kurs/prøver. Kommer som egen sak på neste møte.	Leder / Bente	
	Neste styremøte: 27.03 sammen med medlemsmøte		